
What you should know about SORATINEX SHAMPOO 
This leaflet informs the user about the benefits and possible risks of using the medical device SORATINEX SHAMPOO. 
Keep this leaflet together with the SORATINEX SHAMPOO packaging. Always read the usage information carefully 
and take note of all warnings. Use SORATINEX SHAMPOO only until the indicated expiration date or expiration date 
of the individual products contained in the kit. Never dilute the product or mix it with other products. Always apply 
the products with clean hands or using an applicator that should be regularly washed thoroughly with soap or 
mild detergent. If you use applicators to apply the product, make sure that they are always washed after use and 
always allow them to dry completely before using them again. Do not share this product with anyone. 

What is SORATINEX SHAMPOO used for? 
SORATINEX SHAMPOO helps to care for dry skin with dandruff. The shampoo contains invigorating essential oils 
that take care of the scalp and at the same time provide relief from itching and the feeling of dry skin. The 
composition is specially developed to be suitable for all hair types and is also suitable for sensitive skin. 

- Soothes the scalp 
- Reduces redness and skin irritation 
- It works against dandruff 
- Antibacterial 
- Improves the scalp 

Instructions for use and recommended application 
Brush and massage the product on wet hair. Leave on for 2 minutes and rinse with warm water. Dry gently. 

Before you start using the Shampoo 
Before you start using SORATINEX SHAMPOO, ALWAYS test a small amount of product on a small area of skin 
before use as a test for possible reactions, especially if you use the product on sensitive areas of the skin. Leave 
on skin for 24-48 hours, then rinse. If any reaction occurs, please contact the manufacturer immediately. If you 
have no reaction, apply SORATINEX CONDITIONER according to the instructions for use. 

Important Notice 
Not intended for children under 3 years of age. 

Safety and storage 
Keep out of reach of children. If swallowed, seek medical advice at the nearest hospital. DO NOT induce vomiting. 
Close the lid carefully after each use. Do not store in direct sunlight or near heat sources. Do not store above 25 
C, but do not freeze. 

 Appearance of the product 
SORATINEX Shampoo is a light yellow-brown liquid with a characteristic aroma. 

Ingredients
Purified water, Decyl Glucoside, Cocoamidopropyl Betaine, Guar Hydroxypropyltrimonium Chloride, Piroctone 
olamine, Glyceryl Caprylate, Glyceryl Undecylenate, Lavandula angustifolia (Lavender) essential oil, Vitis vinifera 
(Grapeseed) Oil. Mentha piperita (Peppermint) essential oil, Rosmarinus officinalis (Rosemary) essential oil, 
Disodium EDTA

Producer: 
Under license from Tirsel Pty. Ltd., 374 Nepean Hwy, Frankston, VIC 3199, Australia 
Made in the EU for FRANKL Pharma sro , Štefánikova 248/32, 150 00 Prague 5, Czech Republic by 
Biotika Bohemia sro, Durychova 101, 142 00 Prague 4 Czech Republic, email: info@soratinex.cz 

Manufacturer’s certificate number: ISO 13485: 2016 200330 / A / 0001 / UK issued by URS - UNITED REGISTRAR 
OF SYSTEMS, UKAS member authorization number 0043, IAF member, www.urs-czech.cz, www.urs-certification.
co.uk

EAN: 8594163090418

Hair Shampoo 
The package leaflet of the medical device EN

36M

Hair Shampoo



DE
Was Sie über SORATINEX SHAMPOO wissen sollen 
Diese Packungsbeilage informiert den Anwender über den Nutzen und die möglichen Risiken der Anwendung des 
Medizinprodukts SORATINEX SHAMPOO. Bewahren Sie diese Packungsbeilage zusammen mit der SORATINEX SHAMPOO 
Verpackung auf. Lesen Sie die Nutzungsinformationen immer sorgfältig durch und beachten Sie alle Warnungen. 
Verwenden Sie SORATINEX SHAMPOO nur bis zum angegebenen Verfallsdatum oder Verfallsdatum der einzelnen im 
Set enthaltenen Produkte. Verdünnen Sie das Produkt niemals oder mischen Sie es auch nicht mit anderen Produkten. 
Tragen Sie die Produkte immer mit sauberen Händen oder mit einem Applikator auf, der regelmäßig gründlich mit 
Seife oder mildem Reinigungsmittel gewaschen wird. Wenn Sie Applikatoren verwenden, um das Produkt aufzutragen, 
stellen Sie sicher, dass sie nach Gebrauch immer gewaschen werden und lassen Sie sie immer vollständig trocknen, 
bevor Sie sie erneut verwenden. Teilen Sie dieses Produkt mit niemandem.

Wofür wird SORATINEX SHAMPOO angewendet? 
SORATINEX SHAMPOO hilft bei der Pflege trockener Haut mit Schuppen. Das Shampoo enthält belebende ätherische 
Öle, die die Kopfhaut pflegen und gleichzeitig den Juckreiz und das Gefühl trockener Haut lindern. Das Produkt wurde 
speziell entwickelt, um für alle Haartypen geeignet zu sein. SORATINEX SHAMPOO ist auch für empfindliche Haut 
geeignet. 

- Beruhigt die Kopfhaut 
- Reduziert Rötungen und Hautreizungen 
- Es wirkt gegen Schuppen 
- Antibakteriell 
- Verbessert den Zustand der Kopfhaut

Gebrauchsanweisung und empfohlene Anwendung 
Benutzen Sie das Produkt auf nassem Haar. 2 Minuten einwirken lassen und mit warmem Wasser abspülen. Vorsichtig 
trocknen.

Bevor Sie mit der Verwendung des Shampoos beginnen 
Bevor Sie mit der Anwendung von SORATINEX SHAMPOO beginnen, testen Sie immer eine kleine Menge des Produkts 
auf einer kleinen Hautfläche, bevor Sie es verwenden als Test auf mögliche Reaktionen, insbesondere wenn Sie das 
Produkt auf empfindlichen Hautpartien anwenden. 24-48 Stunden auf der Haut belassen, dann ausspülen. Sollte es zu 
einer Reaktion kommen, wenden Sie sich bitte umgehend an den Hersteller. Wenn Sie keine Reaktion haben, wenden 
Sie SORATINEX CONDITIONER gemäß der Gebrauchsanweisung an.

Wichtiger Hinweis 
Nicht für Kinder unter 3 Jahren bestimmt. 

Sicherheit und Lagerung 
Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren. Bei Verzehr des Mittels den ärztlichen Bereitschaftsdienst 
aufsuchen. KEIN ERBRECHEN HERVORRUFEN. Nach jedem Gebrauch sorgfältig mit dem Deckel verschließen. Nicht in 
direktem Sonnenlicht oder in der Nähe einer Wärmequelle lagern. Bei einer Temperatur bis 25 °C aufbewahren, aber 
nicht einfrieren. 

Aussehen des Produkts 
SORATINEX Shampoo ist eine hellgelb-braune Flüssigkeit mit charakteristischem Aroma.

Zutaten 
Gereinigtes Wasser, Decylglucosid, Cocoamidopropyl Betain, Guarhydroxypropyltrimoniumchlorid, Pirocton Olamin, 
Glycerylcaprylat, Glyceryl Undecylenate, Lavandula angustifolia (Lavendel) ätherisches Öl, Vitis vinifera (Traubenkern) 
Öl. Mentha piperita (Pfefferminze) ätherisches Öl, Rosmarinus officinalis (Rosmarin) ätherisches Öl, Dinatrium EDTA

Produzent:
Unter Lizenz von Tirsel Pty . Ltd., 374 Nepean Hwy, Frankston, VIC 3199, Australien
Hergestellt in der EU für FRANKL Pharma sro , Štefánikova 248/32, 150 00 Prag 5, Tschechische Republik von Biotika 
Bohemia sro, Durychova 101, 142 00 Prag 4 Tschechische Republik, E-Mail: info@soratinex.cz

Medizinprodukt Risikoklasse 1: Zertifikatsnummer des Herstellers: ISO 13485: 2016 200330 / A / 0001 / UK ausgestellt 
von URS - UNITED REGISTRAR OF SYSTEMS, UKAS-Mitgliedsautorisierungsnummer 0043, IAF-Mitglied, www.urs-czech.
cz, www.urs -zertifizierung.co.uk

EAN: 8594163090418
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